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Visselblåsare

Motiv
Vi ställer oss mycket positiv till förslaget om att inrätta en funktion för visselblåsare. 
Samtidigt kan vi konstatera att krav om detta har funnits ända sedan 2013 att såväl i intern 
som i extern regi införa en visselblåsarfunktion. Det som gör oss bekymrade är att det inte 
verkar finnas någon politisk självinsikt om behovet av detta utan att motivet som anges till 
förslaget är ny EU-lagstiftning. Det i sig är problematiskt och värt att notera. 

Vi noterar även att från att det i den politiska debatten skulle bli väldigt dyrt att införa en 
funktion med visselblåsare, nu framhålls i beslutsunderlaget som att det ”Borde kunna 
inordnas i befintlig organisation med befintliga resurser”. 

Under de senaste åren har de flesta offentliga som privata organisationer och företag redan 
infört en visselblåsarfunktion. En av dem är Skellefteå kommun som började med funktionen 
i intern regi men övergått till att låta en extern sköta detta för att anmälaren ska kunna känna 
sig trygg med att kommunen inte ska göra efterforskningar i anmälan. Den lärdomen bör vi ta 
vara på. 

Yrkande
Att bifalla förslaget om att inrätta en visselblåsarfunktion

Att Utreda förutsättningarna att ha tjänsten i extern regi 
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